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Rada Gminy Białośliwie 

Radni 

Protokół XVI.2025 

 

XVI Sesja w dniu 2025-04-29 

Miejsce posiedzenia: Urzędzie Gminy w Białośliwiu, ul. Ks. Kordeckiego 1, sala nr 18 

Obrady rozpoczęto 2025-04-29 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 17:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Betański 

2. Krystyna Brągiel 

3. Mirosław Burzyński 

4. Tomasz Furman 

5. Mateusz Kabatek 

6. Maria Kozak 

7. Teresa Rożniatowska-Gwizdowska 

8. Agnieszka Rybak 

9. Rafał Ryś 

10. Krzysztof Sonnenberg 

11. Piotr Strojek 

12. Joanna Suska 

13. Paulina Szczepańska 

14. Rafał Szweda 

15. Ryszard Wolny 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

XVI sesję Rady Gminy Białośliwie otworzył i przewodniczył temu posiedzeniu Przewodniczący 

Pan Ryszard Wolny.  
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, na 15-stu ustawowego składu  

w związku z tym posiedzenie jest prawomocne. 

Następnie Przewodniczący powitał wszystkich obecnych: radnych, Wójta oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w posiedzeniu.  

Po czym poinformował, że obrady Rady Gminy Białośliwie są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osób 

uczestniczących w obradach jest zamieszczona na drzwiach sali obrad.   

W związku z tym zaznaczył, że każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady 

Gminy Białośliwie powinna zapoznać się z treścią tej informacji.  

Ponadto poprosił o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych podczas 

wypowiedzi i prezentacji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został Państwu Radnym doręczony  

w aplikacji e Sesja oraz podany do wiadomości na stronie BIP gminy oraz na tablicach ogłoszeń 

na terenie gminy.   

Zapytał czy ktoś z Pań, Panów Radnych chce złożyć wniosek o uzupełnienie lub zmianę  

w porządku obrad? Nikt nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad.  

Odczytał porządek obrad XVI sesji Rady Gminy Białośliwie: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu XIV i XV sesji. 

5. Powołanie sekretarza obrad. 
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6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Uchwała w sprawie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na lata 

2025-2030. 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Pilskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Realizacja Publicznego 

Transportu Zbiorowego na terenie Powiatu Pilskiego w roku 2025”. 

10. Uchwała w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich działających na terenie 

Gminy Białośliwie oraz powierzenia Wójtowi Gminy ustalania cen i opłat za korzystanie 

z tych obiektów. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Białośliwie do partnerstwa na rzecz realizacji 

projektu „Przebudowa budynku świetlicy znajdującego się w zespole budynków 

Wyrzyskiej Kolejki Powiatowej w Białośliwiu – roboty budowlano-instalacyjne, w tym 

zagospodarowanie terenu”. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy obejmującej grunt rolny o nr 

geod. 93/18 położony w Białośliwiu. 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Białośliwie na lata 2025-2030. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania  

uchwał Rady. 

15. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

16. Wolne głosy i informacje. 

17. Zakończenie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu XIV i XV sesji. 

Przewodniczący poprosił sekretarza obrad XIV sesji Radną Panią Joannę Suska 

o przedstawienie wniosku w sprawie protokołu XIV sesji. Zapoznała się z protokołem sesji. 

Stwierdził, że odzwierciedla on przebieg sesji i zarekomendował o jego przyjęcie bez odczytania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu XIV sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina 

Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Protokół XIV sesji z dnia 26 marca 2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił sekretarza obrad XV sesji Radną Panią Pauline Szczepańską 

o przedstawienie wniosku w sprawie protokołu XV sesji. Zapoznała się z protokołem sesji. 

Stwierdził, że odzwierciedla on przebieg sesji i zarekomendował o jego przyjęcie bez odczytania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu XV sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina 

Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Protokół XV sesji z dnia 7 kwietnia 2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

5. Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z przyjętą zasadą funkcję sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji pełni radny Pan Rafał Szweda.  

6. Wystąpienie zaproszonych gości._ 

Brak chętnych do zabrania głosu. 

7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu wczorajszym. Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie proponowanych zmian. Zmiany 

zostały przedstawione. 

Komisja Rewizyjna głos zabrała radna Pani Krystyna Brągiel – opinia pozytywna odnośnie 

budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

Komisja Spraw Społecznych i Gospodarczych  głos zabrała radna Pani Maria Kozak– opinia 

pozytywna odnośnie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 
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Komisja Inicjatyw Planowania i Finansów głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Pan Mateusz 

Kabatek – opinia pozytywna odnośnie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina 

Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.75.2025 w sprawie zmiany budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r.  

została podjęta jednogłośnie.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na lata 

2025-2030. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  
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w dniu wczorajszym. Następnie poprosił Panią Skarbnik o omówienie proponowanych zmian. 

Zmiany zostały omówione. 

Po czym otworzył dyskusję. Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na lata 

2025-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina 

Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.76.2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Białośliwie na lata 2025-2030 została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Pilskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Realizacja Publicznego 

Transportu Zbiorowego na terenie Powiatu Pilskiego w roku 2025”. 
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Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu wczorajszym. Uzasadnienie odczytał Pan Wójt.  

Po czym otworzył dyskusję. Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Pilskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Realizacja Publicznego Transportu 

Zbiorowego na terenie Powiatu Pilskiego w roku 2025”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Betański, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria Kozak, Krzysztof 

Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krystyna Brągiel, Agnieszka Rybak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.77.2025 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Pilskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Realizacja Publicznego 

Transportu Zbiorowego na terenie Powiatu Pilskiego w roku 2025”została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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10. Uchwała w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich działających na terenie 

Gminy Białośliwie oraz powierzenia Wójtowi Gminy ustalania cen i opłat za korzystanie  

z tych obiektów. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu wczorajszym. Uzasadnienie odczytał Pan Wójt.  

Radny Pan Mateusz Kabatek poprosił, aby Pan Wójt przedstawi podstawowe usprawnienia, które 

wnosi ta uchwała. Jest jak najbardziej za formą elektroniczną.  

Wynajem odpłatny lub nie odpłatny odbywa się na pisemny wniosek złożony Wójta, po 

uzgodnieniu z opiekunem świetlicy. Wniosek można złożyć pisemnie lub w formie elektronicznej 

na adres: sekretariat@bialosliwie.net. Po złożeniu wniosku będzie podpisana umowa. Uchwała jest 

w taki sposób przygotowana, zgodnie z rekomendacją kancelarii prawnej.  

Radny Pan Mirosław Burzyński poprosił o powtórzenie stawek godzinowych, skoro nie zmieniają 

się. 

Wójt odp. Ustala się stawki opłat za najem pomieszczeń w świetlicach wiejskich funkcjonujących 

w poszczególnych sołectwach, stanowiących własność Gminy Białośliwie za jedną dobę:  

1. Białośliwie – 250,00 zł brutto 2. Dworzakowo – 175,00 zł brutto 3. Dębówko Nowe – 

175,00 zł brutto 4. Krostkowo – 175,00 zł brutto 5. Nieżychowo – 175,00 zł brutto 6. 

Pobórka Wielka – 525,00 zł brutto (sala duża + mała) 350,00 zł brutto (sala duża) 175,00 

zł brutto (sala mała) 7. Pobórka Mała – 100,00 zł brutto 8. Tomaszewo – 175,00 zł brutto.  

2. Jedna godzina wynajmu świetlicy na szkolenia, kursy, pokazy, zebrania dla każdego  

z wymienionych obiektów wynosi 50,00 brutto. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich działających na terenie 

Gminy Białośliwie oraz powierzenia Wójtowi Gminy ustalania cen i opłat za korzystanie z tych 

obiektów. 

Wyniki głosowania 

mailto:sekretariat@bialosliwie.net
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Betański, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria Kozak, 

Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina Szczepańska, Rafał 

Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Brągiel 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.77.2025 w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich działających 

na terenie Gminy Białośliwie oraz powierzenia Wójtowi Gminy ustalania cen i opłat za korzystanie 

z tych obiektów  została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Białośliwie do partnerstwa na rzecz realizacji 

projektu „Przebudowa budynku świetlicy znajdującego się w zespole budynków Wyrzyskiej 

Kolejki Powiatowej w Białośliwiu – roboty budowlano -instalacyjne, w tym 

zagospodarowanie terenu”. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu wczorajszym. Uzasadnienie odczytał Pan Wójt.  

Po czym otworzył dyskusję. Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Białośliwie do partnerstwa na rzecz realizacji 

projektu „Przebudowa budynku świetlicy znajdującego się w zespole budynków Wyrzyskiej 

Kolejki Powiatowej w Białośliwiu – roboty budowlano -instalacyjne, w tym zagospodarowanie 

terenu”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina 

Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.78.2025 w sprawie przystąpienia Gminy Białośliwie do partnerstwa na rzecz 

realizacji projektu „Przebudowa budynku świetlicy znajdującego się w zespole budynków 

Wyrzyskiej Kolejki Powiatowej w Białośliwiu – roboty budowlano -instalacyjne, w tym 

zagospodarowanie terenu” została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy obejmującej grunt rolny o nr geod. 

93/18 położony w Białośliwiu. 
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Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu wczorajszym. Uzasadnienie odczytał Pan Wójt.  

Po czym otworzył dyskusję. Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy obejmującej grunt rolny o nr geod. 

93/18 położony w Białośliwiu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Maria Kozak, Krzysztof 

Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (1) 

Mateusz Kabatek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Rybak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.79.2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy obejmującej grunt rolny o nr geod. 

93/18 położony w Białośliwiu została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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13. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Białośliwie na lata 2025-2030. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu wczorajszym. Uzasadnienie odczytał Pan Wójt.  

Po czym otworzył dyskusję. Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Białośliwie na lata 2025-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina 

Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

Uchwała Nr XVI.80.2025 w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Białośliwie na lata 2025-2030 została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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14. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

Sprawozdania zostały przekazane drogą elektroniczną przed sesją.  

Wójt Pan Dawid Tatera odczytał sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

sprawozdanie z wykonania uchwał. Przewodniczący otworzył dyskusje.  

Radny Pan Mirosław Burzyński zapytanie o spotkanie odbyłem z Panem Marcinem Woźniakiem  

z firmy Enea Oświetlenie w celu omówienia zasad programu rozświetlamy Polskę i możliwej 

modernizacji oświetlenia ulicznego w Gminie Białośliwie.  

Pan Wójt odp., że były to pierwsze rozmowy jak rozwiązać kwestie inwestycji na cudzym mieniu. 

Zostały przedstawione propozycje, będzie to wymagało analizy prawnej. W tym roku w budżecie 

gminy nie zostały zabezpieczone na ten cel środki finansowe. Rozmowy będą trwały do września 

br. Być może będzie taka ewentualność, aby w przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć je.  

Radna Pani Maria Kozak skierowała zapytanie do Zastępcy Wójta na temat spotkania w Złotowie 

„Moc małych społeczności”, udzielenie informacji w tym temacie.  

Zastępca Wójta Pan Michał Andrzejak odp., że spotkanie zostało zorganizowane przez Narodowy 

Instytut Wolności i posła Pana Adama Lubońskiego. Granty dla organizacji pozarządowych – 

KGW, OSP, kluby sportowe itp. Granty do 50 tyś zł. bez żadnego wkładu własnego. Termin naboru 

wniosków ogłoszony będzie w drugiej dekadzie maja, prawdopodobnie 12 maja i będzie trwać do 

6go czerwca br. Kluczowym założeniem do pozyskania dofinansowania będzie zidentyfikowanie 

jakiegoś problemu, próba jego zwalczenia. Dodatkowo w ramach naboru grupy nieformalne, czyli 

składające się z min. 3 osób, które nie są oficjalnym stowarzyszeniem będą mogły skorzystać  

z mikro grantów do 10 tyś zł. również na podobne działania. Nabór będzie ogłoszony z pewnym 

opóźnieniem, w okresie maj, czerwiec.  

Pan Wójt powiedział, że w nawiązaniu do spotkania zorganizują również 13 maja br. w sali sesyjnej 

o godz. 16:30 szkolenie z Panią w jaki sposób powinno pisać się wnioski, aby było możliwe 

pozyskanie takiego dofinansowania.  

Sprawozdania stanowią załącznik nr 10 – 12 do niniejszego protokołu 
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15. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja została przekazana radnym drogą elektroniczną. Przewodniczący podsumował projekt 

dot. aktywności gmin. Został opracowany dokument, który został udostępniony na e sesja, a dot. 

analizy realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2016 – 2024. Zbadano jako I wartość dotacji 

dla osób i podmiotów z poszczególnych gmin LGD. Największa wartość kwotowa to gmina 

Białośliwie i Ujście. Najmniejsza Gmina Kaczory i Miasteczko Kraj. Następny element to wartość 

pozyskanych dotacji w przeliczeniu na liczbę mieszkańców danej gminy. Największa kwota trafiła 

do gmin Białośliwie i Miasteczko Kraj., natomiast najmniej do gmin Wyrzysk i Kaczory. Kolejna 

kwestia dot. grantów realizowanych przez lokalne organizacje pozarządowe z poszczególnych 

gmin. Największa wartość grantów trafiła do gmin Białośliwie i Szydłowo, z kolei najmniej 

środków wykorzystali grantobiorcy z Kaczor i Wyrzyska. Ostatnią zbadaną kwestią była liczba 

zrealizowanych projektów w poszczególnych gminach. Najwięcej projektów zrealizowano  

w gminie Szydłowo i Białośliwie, najmniej w Kaczorach i Wyrzysku.  

Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

16. Wolne głosy i informacje. 

Głos zabrał Prezes GLKS Stella Białośliwie Pan Piotr Janeczko, który przyszedł prosić o pomoc. 

Mają duży problem z siedzibą, z klubem. Podziękował za dołożenie środków na energię 

elektryczną. W ubiegłym roku musieli oddać z dotacji, nie z ich winy prawie 6 tyś zł. Rozumie 

odp. Pana Wójta na wnioski i jest ona uzasadniona. Napisał dwa pisma do ENEA. Na pierwsze 

pismo odp. 31.01 br., na drugą 26.03 br. Zapłacili za prąd za okres zimowy z nowej dotacji. 

Pierwsza prawie 15 tyś zł, następnie 4.316 zł. Jest to kwota 30% z otrzymanej dotacji i te koszty 

ich przerażają. Opisał sytuację budynku od października 2024 r. do okresu wiosennego, był on 

wyłączony w okresie zimowym oraz cały proces od złożenia zapotrzebowania do dnia dzisiejszego. 

Otrzymał odp. na wnioski od Pana Wójta i zdaje sobie sprawę, że nie można zwrócić klubowi 

dotacji celowej. Kolejnej dotacji nie mogą otrzymać, dopóki nie rozliczą obecnej. Wyjściem jest 
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zorganizowanie imprezy dla dzieci za kwotę 5.600 zł., poprosił o odp. Pana Mecenasa czy można 

zorganizować takie wydarzenie?  

Uzyskał odp. od Pana Mateusza Giera, że w tej sytuacji wiążąca jest uchwała i nie ma podstaw 

wypłaty środków na ten cel. To nie jest związane z działalnością klubu. Źródła finansowania klubu 

wymienione są w statucie i na tym trzeba bazować.  

Prezes zaznaczył, że prosili urząd gminy o przejęcie budynku, kosztów związanych z utrzymaniem 

budynku. STELLA nie ma osobowości prawnej i nie może wystawić faktury, jedynie notę 

księgową.  

Podsumowując klub chce rozliczyć I transzę dotacji, wystąpić o wypłacenie drugiej transzy 

i prosić o przejęcie budynku przez urząd Gminy.  

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana Piotra. Z przykrością stwierdził, że jego podejście do 

przekazywania prawdy jest niezobowiązujące. Na ostatnim spotkaniu przedstawił całkowicie inna 

narrację, wręcz atakował, pisał nie przyjemne smsy, pisał rodzicom na grupach 

społecznościowych. Powaga urzędu nie pozwala zacytować słów Prezesa. Gmina daje 75 tyś zł dla 

STELII, czyli przekazywane jest 44% na sport. Wnioski złożone przez Prezesa zostały skierowane 

do Rady Gminy, następnie Przewodniczący wystąpił, aby według właściwości Wójt udzielił odp. 

Wójt przedstawił trzy wnioski i odpowiedzi na nie: 

I wniosek do. Udzielenia wsparcia na pokrycie przyszłych kosztów zużycia energii elektrycznej  

w obiekcie budynku szatniowego przy gminnym boisku sportowym ( odp. całość dostępnych 

środków została już rozdysponowana zgodnie z rekomendacją Gminnej Rady Sportu, obecnie brak 

możliwości prawnych i finanso3wych przyznania dodatkowej dotacji poza obowiązująca 

procedura. Nie jest możliwe przeniesienie ciężaru kosztów eksploatacyjnych budynku szatniowego 

na Gminę Białośliwie, ponieważ obiekt ten nie znajduje się w bezpośrednim zarządzie gminy,  

a jego utrzymanie leży w kompetencji Użytkownika- Stowarzyszenia) 

II wniosek o udzielenie wsparcia na pokrycie zobowiązania za rozliczenie zużycia energii 

elektrycznej ( odp. Gmina Białośliwie pokryje koszty energii za okres do dnia 13.08.2024 r. tj. do 

dnia w którym budynek został przekazany w użytkowanie klubowi) 

III wniosek o zwrot dotacji w kwocie 5.952.91 zł ( Przepisy ustawy o finansach publicznych nie 

przewidują możliwości ponownego przekazania środków zwróconych. Z chwila dokonania zwrotu 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

środki te staja się dochodem budżetu jednostki samorządu terytorialnego i ich ponowne 

przekazanie może nastąpić wyłącznie w trybie udzielenia nowej dotacji – na podstawie nowego 

wniosku oraz przy zachowaniu wszystkich wymaganych procedur i terminów) 

Pan Wójt stwierdził, że jeśli klub rozliczy się z I transzy to aneksują umowę i przyspieszy to 

wypłatę środków drugiej transzy. Budżet Gminy został uchwalony i musi być realizowany zgodnie 

z planem.  

Wójt na ostatnim spotkaniu przedstawił argumenty i podstawy prawne, dlaczego dotacja nie może 

być zwrócona. Prezes twierdził, że ta dotacja może być zwrócona, posiłkował się nawet 

księgowym. Brak możliwości przesunięcia dodatkowych środków. Jest bardzo wiele inwestycji do 

zrealizowania. Kluczową inwestycja jest modernizacja oczyszczalni ścieków. Wstępna wycena to 

4,5 mln zł., a zabezpieczone 2 mln zł z budżecie. Ma zamiar zwrócić się za pośrednictwem Rady 

Sportu do wszystkich Stowarzyszeń o przedstawienie aktualnej liczby członków ze szczególnym 

uwzględnieniem dzieci i młodzieży. Pozwoli to na rzetelną ocenę struktury członkowskiej w jaki 

sposób dokonać podziału środków zgodnie z przeznaczeniem w latach przyszłych. Wójt podał 

przykłady ościennych klubów, ilość drużyn i kwoty dotacji. Jeśli Gmina ma przejąć obiekt, to 

dotacja zostanie pomniejszona. Wójt stwierdził, że jest zbiorowa amnezja, wszystko zaczęło się od 

czasu, gdy wygrał wybory. Cała awantura dot. budowy budynku szatniowego. Koszt postawienia 

budynku 2 mln zł. Nikomu nie zapaliła się czerwona lampka, prezes był w tym czasie radnym. 

Nikt nie spytał jakie będą koszty utrzymania obiektu. Gmina Miasteczko Kraj. rok później 

wybudowała budynek szatniowy za 970 tyś zł, kubaturą podobny do naszego. Brak magazynu 

energii przy fotowoltaice, prąd oddawany jest za bezcen. To nie jedyna kosztowna i energochłonna 

inwestycja, która była realizowana w Gminie. Stacje uzdatniania wody również zostały 

wybudowane za sporą kwotę, a koszty energii elektrycznej są potężne. Menedżer projektu wziął 

za tą inwestycję 110 tyś zł. Kolejny przykład wypłata odszkodowania w kwocie 105 tyś zł  

w związku z przejęciem gruntów pod drogę publiczną. Rozumie, że jest to klub z tradycjami  

i jedyne obecne rozwiązanie to aneksować umowę. Klub ma rozliczyć się z pierwszej dotacji  

i zostanie wypłacona druga transza przewidzianych środków z dotacji.  

Prezes odp. ad vocem i przekazał na ręce radnych umowę gminy Miasteczko Krajeńskie, gdzie 

całe utrzymanie budynku jest po stronie gminy. Interesują klub STELLA wyjazdy, granie w piłkę, 

a całość utrzymania budynku po stronie gminy. Odp. Wójtowi, że nie przyszedł tutaj jako radny  
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i jego ktoś kiedyś też oceni. Przyszedł na sesję jako  prezes klubu. Zadał pytanie czy wnioski na 

tablety radni otrzymali 22 kwietnia? Odp. otrzymał 17 kwietnia. Pismo było kierowane do Rady 

Gminy i Wójta. Podziękował za pomoc i obiecał, że postarają się jak najszybciej rozliczyć dotację.  

Pan Wójt odp., że odpowiedź na poniższe pisma były konsultowane z Przewodniczącym Rady 

Gminy i opierają się na podstawach prawnych. To nie jest żadna subiektywna ocena. Dwie 

odpowiedzi negatywne to podstawy prawne ( nie słychać dalszej wypowiedzi Wójta). 

Radna Pani Agnieszka Rybak wracając pamięcią do października ubiegłego roku to już w tamtym 

czasie było wiadomo, że budynek będzie generował problemy, jeżeli chodzi o prąd  

i o koszty z tym związane. Był obraz jak wygląda sytuacja. Rozwiązanie prawne jest jedno, że 

rozliczają się z dotacji 37.500 zł, wykorzystuje kolejne środki i trafiają ponownie jak tych środków 

zbraknie. Do takiej sytuacji dojdzie, bo klub nie będzie mógł w trakcie rozgrywek jesiennych 

działać. Przyszli dzisiaj bojąc się, że nie będą mieli płynności finansowej.  

Pan Wójt ( nie słychać wypowiedzi) Prezes nie wspomniał, że STELLA otrzymała 12.000 zł 

dofinansowania z Ministerstwa Sportu na projekt. Można przesunąć inne wydatki. Prezes odp., że 

można to tylko wykorzystać na zapłatę prądu.  

Przewodniczący Rady Gminy ustosunkował się do wypowiedzi prezesa odnośnie odpowiedzi 

Rady Gminy. Trzy wnioski, które wpłynęły powinny być kierowane od razu do Wójta Gminy. Rada 

nie jest kompetentna do odpowiadania i przygotowania odpowiedzi. Wszystko musi być 

konsultowane z Wójtem. Od niego wychodzi główna inicjatywa co do treści tych wypowiedzi. 

Poinformował, że był przy opracowaniu tych odp., również konsultował z Panią Skarbnik odnośnie 

jednego wniosku i odp. są jakie są. Jako Rada Gminy muszą przestrzegać pewnych zasad i prawa.  

Radny Pan Krzysztof Sonnenberg odniósł się do wypowiedzi radnej Pani Agnieszki Rybak  

i potwierdził, że takie były ustalenia wstępne podczas prac nad budżetem. Wiedzieli o tym, że 

kwota dotacji jest zbyt niska. Za zgodą wszystkich radnych umówili się, że jak będzie tylko 

możliwość to środki zostaną zwiększone. Z takim wnioskiem wystąpiła Rada Sportu po 

rozdysponowaniu w styczniu dotacji. Wnioskując o to, aby w miarę możliwości dotacje zwiększyć. 

Trzyma za słowo jako radny i chyba pozostali też, co w tych pracach uczestniczyli jak również 

Przewodniczący Rady Gminy, który brał udział w pierwszym posiedzeniu Rady Sportu w styczniu, 

gdzie nie tylko klub mówił o braku tych środków. Są inne stowarzyszenia, które również 
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sygnalizowały, że wysokość środków, która była w ubiegłym roku jest zbyt niska. Stąd wniosek 

Rady Sportu, gdzie przewodniczył tej radzie, aby w miarę możliwości pochylić się nad problemem 

klubów. Kluby sportowe, które pracują z dziećmi, młodzieżą, dorosłymi są reprezentantami gminy. 

W jakiś sposób promują, wyjeżdżając na zawody sportowe z napisem Białośliwie i jest to forma 

promocji. To nie jest tak, że środki są dawane, bo chcą się bawić.  

Pan Wójt (nie słychać wypowiedzi)  

Radny odp., że proszę uwzględnić, że między rokiem 2020, a 2024 r. inflacja sięgała około 30%. 

Pensja minimalna wzrosła. Generuje to koszty w każdej firmie czy to będzie urząd gminy czy 

zakład pracy. Trzeba odnieść się w tym momencie, że ci którzy pobierają wynagrodzenia maja 

stosowne uprawnienia i chcą być chociaż wynagradzani w minimalnym stopniu. Nie jest to miejsce 

na takiego typu rozmowy. Lepsze będzie posiedzenie Rady Sportu i zaproszenie nie tylko 

przedstawicieli Stelli czy Błyskawicy i rozmowa o problemach. Rzucanie kwotami, które nie 

uwzględniają wzrostu kosztów z różnych powodów niezależnych od tych klubów, stowarzyszeń 

jest nie na miejscu.  

Pan Wójt odp., że sprawowali kadencję i dotacje na Stella zmniejszyły się z 57.000 zł w 2022 r. do 

54.700 zł w 2024 r.  

Radny Pan Tomasz Furman zadał pytanie Prezesowi klubu. Ile obecnie drużyn jedzie na mecze, 

jakie są drużyny oraz które drużyny biorą udział w rozgrywkach OZPN- WNIOSEK 

Prezes odp., że w tym roku są 3 drużyny i czwartą junior. Zapłacili 300 zł kary za nie 

wyprowadzenie ich do rundy wiosennej. Problemem było skompletowanie drużyny. 24 chłopaków 

zgłoszonych, był problem z wyjazdem i to wiąże się również z kosztami, które chcieli ograniczyć. 

Ustalili z trenerem, że na tą chwilę trenują w drużynie seniorów. Jeżeli ktoś chciał iść na 

wypożyczenie na pół roku to też nie robili problemów. Jeżdżą z nimi na sparingi, organizacja 

turniejów wewnętrznych. Samych seniorów jest około 30, 25 aktywnie uczestniczących z tej grupy 

średniej trampkarzy i ok. bodajże 25-26 zgłoszonych. Każdy z zawodników podpisuje deklaracje 

gry.  

Przewodniczący zaznaczył, że wniosek wpłynie z Rady Gminy do Prezesa Klubu o udzielenie odp. 

Radny Pan Janusz Betański zapytał Prezesa czy była jakaś analiza kosztów, bo 6 tyś zł za energię 

to bardzo duża kwota za taki budynek? Czy można poszukać zmniejszenia tych kosztów? 
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Prezes odp., że budynek generuje duże straty zimą, ale w tym momencie jest samowystarczalny. 

Zostaje przesył prądu ok. 800 zł. Jest sprzedawany niekorzystnie, ale to najlepsza umowa jaką 

udało się wywalczyć z ENEANie mogą wstawić do ENEA faktury  

i to nie jest jego wina. Mogą wystawić jako stowarzyszenie notę księgowa i dlatego są w kropce.  

Radnemu chodziło co generuje w budynku tak duże koszty? Prezes odp., że treningi odbywają się 

5 razy w tygodniu plus rozgrywki weekendowe. Na sparingu 50 osób, które się później myją, pali 

się światło i chodzi wentylacja.   

 Starali się oszczędzać, bo nie mieli nastawionych grzejników na 22 st. Gdy nie grali to opiekun 

zmniejszał na 1-12 st. Występuje problem z wentylacją. Maksymalna oszczędność ze strony klubu.  

Radny Mirosław Burzyński: WNIOSEK - Zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 

Gminy Białośliwie na rok 2026, na zakup magazynu energii przy budynku szatniowym GLKS 

"Stella" Białośliwie. 

Radny Pan Mateusz Kabatek zasygnalizował w imieniu mieszkańców i również zaapelować  

o wodę w Krostkowie. Braki w ciśnieniu, notorycznie braki wody w pewnej części Krostkowa. 

Prawdopodobnie ktoś kradnie wodę, jest to stwierdzone i prosi o interwencje. Sygnalizował już ten 

temat rok temat i nic do tego czasu nie zmieniło się.  

Pan Wójt powiedział, że problem jest już mu znany. Trwają prace nad przygotowaniem w trybie 

pilnym dokumentacji na ostatni brakujący odcinek wymiany wodociągu na linii SUW Krostkowo 

– Dębówko Nowe. Z opinii fachowców wynika, że jeśli newralgiczny odcinek będzie wymieniony, 

gdzie jest znaczne zawężenie średnicy wodociągu, to problem powinien się rozwiązać. Jest to 

sprawa pilna i tak ja traktują. Co do daleko idących zarzutów nie będzie się wypowiadał. Sprawdzi 

jakie są ubytki i będą to poddawać analizie.  

Pan Piotr J. wypowiedział się jako mieszkaniec Dębówka Nowego. Pobiera wodę z tego samego 

miejsca co radny. Po 1,5 roku robili remont centralnego ogrzewania razem z wodą i wymianą 

bojlera. Po 17 miesiącach ze względu na jakość i stan wody musieli wymienić bojler na nowy. 

Gwarancja nie uwzględniła, ponieważ był za duży kamień i zły stan wody.  

Pan Wójt przekazał informacje, że będzie organizowana zbiórka folii rolniczych i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej  na terenie Gminy Białośliwie. Szczegółowe informacje na 

BIP Gminy, portalu społecznościowym.  
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Przewodniczący poinformował w temacie drogowym. I nie tylko w sprawie biogazowni. Odbyły 

się w ostatnim okresie trzy spotkania. Na pierwszym spotkaniu zostały wypracowane pewne 

uzgodnienia dla obu stron i mieli się spotkać w późniejszym okresie około miesiąca. Do spotkania 

nie doszło, nie z winy urzędu. Następnie miało być rozszerzone o przedstawicieli Gminy 

Białośliwie, Wysoka i radnych Gminy Wysoka. Do tego spotkania również nie doszło. W związku 

ze skargami mieszkańców wokół biogazowni odnośnie zapachów, odoru Wójt wystosował pismo 

do Starosty o zorganizowanie spotkania ze służbami, które odpowiadają za ochronę środowiska. 

Został wyznaczony termin, do spotkania doszło przy biogazowni. Ze Starostwa dwie Panie  

z Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska, pracownicy Urzędu Gminy oraz jego osoba. 

Wpuszczeni zostali do pierwszego pomieszczenia, gdzie zaczęła się wymiana zdań, dyskusja czy 

mogą wejść na teren zakładu. Do dalszych pomieszczeń nie dostali przyzwolenia. Co będzie dalej 

trudno powiedzieć, notatki zostały sporządzone.  

17. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zakomunikował, że porządek obrad został w całości wyczerpany. Podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XVI sesję Rady Gminy Białośliwie 

 

                                                                                            Przewodniczący 

                                                              Rady Gminy Białośliwie 

                                                          Ryszard Wolny 
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